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     Byskovskolen d.11. marts 2024 

 

 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 18. marts, kl. 18:30 – 21:00 

 Afd. Asgård  

 
 

Ordstyrer: Stine 

Afbud: Alex 

 

 

Dagsorden 

Nr. Punkt  Indhold   Referat  
1 Godkendelse af dagsorden   Punkt om BTU; ingen emner er modtaget Godkendt 

2 Skoleårets planlægning 

20 min. 

I forbindelse med planlægning af næste skoleår 

ønsker ledelsen, at skolebestyrelsen tager 

stilling til: 

- Timefordelingsplan; UUV/klassens tid 

- Skoledagens længde, centerafd. 

- Forskudte ringetider på de to afdelinger 

- Semesteropdelt skema for 9. årgang 

- Morgen SFO 

 

5 temaer:  

Timefordelingsplan; UUV/klassens tid, vil give en time 

mere for alle klasser. 

Flere undersøgelser peger på at klassens tid er givet godt ud 

i forhold til arbejdet med klassens trivsel. 

 

Skolebestyrelsen beslutter at være undersøgende på 

behovene på Byskovskolen? Hvad er behovet i fasetrinene? 

Hvad mener elevrådet?  
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Skoledagens længde i Center. Vi har et ønske om at 

lektionstiden for alle vores elever er den samme.  

 

Skolebestyrelsen bakker op om at skoledagens længde i 

Center tilpasses således, at den understøttende undervisning 

konverteres til to-voksen-timer 

 

Forskudte ringetider på de to afdelinger.  

Forsøg fra andre skoler, hvor de ældre elever møder senere 

har bidraget positivt til bl.a. fremmøde, kunne også give 

mulighed for at imødekomme forældreønsker om at børn 

afleveres på den ene afdeling og der etableres en gå-

ordning.  

Vi ændrer ikke på mødetider for de ældste elever 

 

Semesteropdelte skemaer; forslag om, at afgangselever kan 

tage deres afgangsprøver ved juletid, og på den måde 

fordele afgangsprøverne over tid. Der er erfaringer fra 

Vigersted Skole. Bestyrelsen er nysgerrige på hvordan 

Vigersteds skemaer har set ud? Og hvordan de i praksis har 

gjort? Ledelsen undersøger. 

 

Bestyrelsen siger ja til at skolen prøver at arbejde med 

semesteropdelte skemaer, og i den forbindelse inddrager 

elevernes oplevelser af samme. 

 

Morgen SFO. Skal der være SFO et eller to steder? 

Skolebestyrelsen foreslår, at der er morgen SFO på to 

afdelinger, den ene kan være på Gården. Der er flere 

scenarier. 

Hvis morgen SFO to steder, ser Skolebestyrelsen at det skal 

være Asgård og Gården. 
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Vi forslår at drøfte dette med forældrerepræsentanterne ved 

mellemtrins mødet i april.  

 

 

 

3 Økonomi – besparelse i 

skoleåret 2024/2025 

 

15 min 

Punktet er en fortsættelse fra sidste møde. 

Ledelsen fremsender konkrete forslag til 

aktiviteter med tilhørende økonomi, som der 

skal prioriteres imellem. 

 

Vi kan reducere på forskellige områder: 

 

Lejrskole 

Vikarbudgettet 

De digitale læringsplatforme 

Skolebibliotek/vejleder/PLC 

 

Skolebestyrelsen foreslår at besparelsen findes i 

vikarbudgettet. 

 

4 Beredskabsplaner 

30 min 

Ledelsen giver et overblik over de lovpligtige 

beredskabsplaner for skolen og hvordan de 

anvendes i praksis. 

 

Skolen har kigget ind i beredskabsplanerne.  

• Værdikernesæt fra indskoling til udskoling.  

• Antimobbestrategi, herunder digitale krænkelser  

• Beredskabsplan og handleplaner ved viden eller 

mistanke om overgreb mod børn og unge 

• Udviklingsmodellen i forhold til særlig udsathed, 

herunder Tværfagligt Team 

• Beredskabsplan for æresrelateret konflikter og andre 

negativ kontrol 

• Beredskabsplan i forhold til brand – minimum en 

gang om året evakueringsøvelser samt 

kommunikation til medarbejdere. Plan for 

overnatning/godkendelse 

• PLOV ’Påbegyndt Livsfarlig Og Voldelig handling 

– her er skolen i gang med at tilpasse 

grundproceduren. 
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5 Rusmidler 

 

30 min 

På sidste møde fremlagde ledelsen et ønske at 

bestyrelsen formulerer et princip for rusmidler. 

En forældrerepræsentant efterspurgte ledelsens 

holdning til rusmidler. 

På mødet tages de indledende drøftelser til 

udformningen af et princip. 

 

”Et princip er i skolebestyrelsessammenhæng et 

sæt grundlæggende retningslinjer for, hvilken 

retning skolen skal bevæge sig i på et bestemt 

område”. 

 

Skolebestyrelsen beslutter at arbejde videre med Princip for 

rusmidler.   

Formanden laver et udkast på skrift, som tages op ved næste 

møde. 

 

Princippet kvalificeres af SSP. Skolebestyrelsen inviterer 

SSP til kommende møde. 

6 BTU 

20 min 

 

Brugertilfredshedsundersøgelsen er fremsendt 

på Aula d.  

Medlemmerne bedes udvælge hver 2-3 emner 

de ønsker drøftet på mødet med henblik på 

hvordan bestyrelsen kan arbejde med disse 

fremadrettet.  Fremsendes til formanden senest 

fredag d. 15. marts. 

 

Punkt udsat til næste møde 

 

Kig igennem til næste møde, identificer 3-4 

opmærksomhedspunkter og send til formanden. 

7 Nyt fra elevrådet 

10 min 

Hvis eleverne deltager på mødet, vurderes det 

fra mødets start om punktet skal længere frem 

på dagsordenen. 

Repræsentanter fra elevråd fraværende 

8 Nyt fra formanden 

10 min 

- Dagsorden og deltagelse til 

forældremøde for indskolingen onsdag 

d. 20. marts (Forslag til dagsorden 

fremsendes forud for mødet) 

 

Dagsorden er sendt ud 

9 Nyt fra skoleledelsen 

10 min  

 
Der er skoleforum den 2. maj kl 17.30-21.30 

Der har været valg blandt medarbejdere til skolebestyrelsen 

Maria og Casper er valgt som repræsentanter, der er fire 

supl.  

 

Konstitueringen er den 18. juni 2024  
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10 Eventuelt 

5 min 

 Regnskabet fra 2023, vi afventer at det bliver behandlet i 

byrådet. Det ser ud til at distriktsdelen går ud med et netto 

nulresultat og at centret går ud med et overskud. 

Der blev spurgt til adgang til udearealer i frikvartererne. 

Bestyrelsen ønsker, at elever på begge afdelinger har 

adgang til grønne arealer/fodboldbaner. 

 

Mødet hævet kl.: 21.00 

 

Næste møde:  


